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Betreft: Vragen D66 inzake Boksschool de Amateur

Geacht College,

Als fractie van D66 Sittard-Geleen hechten wij grote waarde aan initiatieven die
bijdragen aan de leefbaarheid, vitaliteit en sociale samenhang in onze
gemeenschap. Sportverenigingen spelen hierin een onmisbare rol — niet alleen op
het gebied van gezondheid en beweging, maar ook als ontmoetingsplek en vangnet
voor jongeren en kwetsbare groepen.

Onlangs is de D66-fractie benaderd door Boksschool De Amateur uit
Munstergeleen, een van de oudste sportverenigingen binnen onze gemeente. De
club bestaat al meer dan 75 jaar en telt inmiddels zo’n 160 leden, van jong tot oud
en van recreatief sporter tot topsporter. Naast hun reguliere sportactiviteiten wil de
club zich nu ook nadrukkelijk gaan inzetten voor maatschappelijke doelgroepen,
zoals mensen met Parkinson, jongeren met gedragsproblematiek, en ouderen met
een bewegingsachterstand, in samenwerking met Bokstherapie Zuid.

Om deze ambities waar te maken heeft de club onlangs een structurele
trainingslocatie betrokken in het gemeenschapshuis in Munstergeleen, waarvoor zij
zelf jarenlang hebben gespaard. De verbouwing en inrichting van deze permanente
boksaccommodatie vergt echter aanzienlijke investeringen en de maandelijkse
lasten zullen structureel toenemen.

D66 wil daarom weten wat binnen de gemeentelijke beleidskaders mogelijkheden
zijn voor (co)financiering en/of subsidie in het kader van deze sportontwikkeling en
de bijbehorende accommodaties.

Vandaar dat de D66-fractie enkele schriftelijke vragen heeft richting het college:
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1. Is het college bekend met de plannen van Boksclub De Amateur en de plannen
inzake de sportaccommodatie in het gemeenschapshuis te Munstergeleen? Zo ja,
op welke wijze is het college hierbij tot nu toe betrokken geweest?

2. Zijn er binnen de gemeente subsidieregelingen en/of
ondersteuningsprogramma’s beschikbaar voor Boksclub de Amateur (investeringen
betreffende de verbouwingen en/of maatschappelijke uitbreiding van hun
activiteiten)? Indien ja, op welke wijze kunnen clubs als Boksschool de Amateur
hierop aanspraak maken?

3. D66 weet dat er recentelijk al contact is geweest tussen de boksclub en de
gemeente. Is het college bereid wederom in gesprek te gaan met Boksclub De
Amateur over mogelijke ondersteuning en/of samenwerking? Indien ja, op welke
termijn zou dit kunnen plaatsvinden? Zo nee, waarom niet? 

4. Ziet het college van B en W mogelijkheden om het initiatief van Boksclub De
Amateur te ondersteunen via een integrale aanpak, waarbij sport, welzijn, zorg en
leefbaarheid gezamenlijk worden benaderd, bijvoorbeeld in de vorm van een
pilotproject of samenwerking met bestaande welzijnspartners?

5. Zijn er mogelijkheden inzake de toegankelijkheid, t.a.v. aanpassingen, waarbij de
gemeente kan en wil ondersteunen? Zo ja, welke? 

Bij voorbaat dank voor de beantwoording van onze vragen binnen de daarvoor
gestelde termijn. 

Hoogachtend, namens de D66-fractie,

Pepijn Pi Van de Venne 
Fractievoorzitter D66 Sittard-Geleen 

c.c. Pers


